

# LED防水冲孔灯单色、全彩、七彩

产品名称	LED防水冲孔灯单色、全彩、七彩
公司名称	湖南省鸿之辉光电科技有限公司
价格	.00/个
规格参数	类型:户外广告灯 光源类型:LED冲孔字灯 $\varnothing$ 5、 $\varnothing$ 8 光源功率:0.1 ( W )
公司地址	中国 湖南 长沙市芙蓉区 张公岭隆平高科隆园三路
联系电话	86 0731 82194670 13808416628

## 产品详情

类型	户外广告灯	光源类型	LED冲孔字灯 $\varnothing$ 5、 $\varnothing$ 8
光源功率	0.1 ( W )	电压	12 ( V )
外形尺寸	5、8 ( mm )	主要适用范围	防水打孔字、外露灯

需控制器实现动画

以上图为工程案例实物拍摄

产品说明 product description

该产品每串为40颗灯，灯与灯之间用4p的彩排线连接，冲孔直径12mm，灯点距离为3cm到5cm左右。灯串每灯带ic，需按设计的接线图接线，每灯有电源线和信号线区分，指定的信号输入端。通过专用软件写入程序，用带sd卡存储功能控制器。应用于全彩发光字、大型外墙动画广告屏、舞台和ktv背景墙及异型图案和灯光工程等场所。

this product each string for 40 lamp,light and light with the line between 4ps rehearsal, punching 12mm diameter, light for 3mm 5mm to distance . group control exposed lamp series, without any arrangement , ic wiring way is simple, through the adjustable controller, applied to achieve animation effects of large advertising background,decorative pattern, etc.some accused of each lamp light appears with ic design, the wiring diagram, every light have connection between power and line line, the input specified number.through the special software to write programs that use storage function with sd card controller. applied in color glow, large wall stage and screen, animation, advertising and special setting wall ktv pattern and lighting engineering etc.